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PROCES VERBAL 

   Incheiat astăzi 20.08.2020, cu ocazia întrunirii Consiliului Local al comunei 
Mărgineni, judeţul Bacău în şedinţa ordinară  de lucru. 

   Doamna  Secretar general al comunei precizează că această şedinţă a fost 
convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin (1) lit. a) din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare prin Dispoziţia nr. 149 din  14.08.2020 a Primarului  comunei Mărgineni, 
judeţul Bacău, cu următorul proiect al ordinei de zi:  

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Mărgineni, județul 
Bacău din data de 9 iulie 2020. 
 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Mărgineni, județul Bacău pentru anul 2020. 

Inițiator – PRIMAR 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat privind colaborarea dintre 
Administrația Bazinală de Apa Siret și Comuna Mărgineni, în vederea derulării 
proiectului “Construire poduri și podețe în Comuna Mărgineni, Județul Bacău”. 

Inițiator – PRIMAR 
 

4. Proiect de hotărâre privind virarea contribuției la Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară Bacău. 

Inițiator – PRIMAR 
5. Proiect de hotărâre privind avizarea Amenajamentului pastoral al Comunei Mărgineni, 

Județul Bacău. 
Inițiator – PRIMAR 

6. Proiect de hotărâre privind actualizarea domeniului public al Comunei Mărgineni, 
județul Bacău, cu suprafața de 2965 mp, prin suplimentarea suprafeței drumului de 
exploatare DE 973. 

Inițiator – PRIMAR 
 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 67/2017 pentru aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 

Această imagine nu se poate afișa.
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pentru obiectivul de investiții “Sistem de management energetic integrat pentru clădirea 
Școlii Gimnaziale Luncani, Comuna Mărgineni, Județul Bacău”. 

Inițiator – PRIMAR 
8. Diverse. 

 

În continuare doamna secretar general al comunei precizează că sunt îndeplinite 
prevederile art. 137 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare fiind prezenţi 13 consilieri 
din cei 15 aleși, învoit fiind domnul consilier Corneliu-Vasilică CURILĂ și domnul 
consilier Gheorghe IOJĂ. 

 Domnul consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI este invitat să prezideze actuala 
ședință a Consiliului Local Mărgineni, județul Bacău. 

Ședința fiind legal convocată și constituită își poate desfășura lucrările. 
Se dă citire ordinei de zi fiind votată cu unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct pe ordinea de zi:  
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Mărgineni, 

județul Bacău din data de 9 iulie 2020. 
Având în vedere că procesul-verbal al şedinţei din 9 iulie 2020 a fost pus la 

dispoziţia consilierilor în timp util şi există o singură obiecție din partea doamnului 
consilier Valerică PEPTĂNUȘ la punctul doi pe ordinea de zi nu a fost precizat faptul că 
propunerea dumnealui a fost supusă la vot și aprobata cu unanimitate. Procesul verbal a 
fost completat în timpul ședinței. Până când procesul verbal a fost completat în timp real 
domnul consilier Dan FARAUANU întreabă câte camere vor fi montate în total, 
răspunde doamnul Ioan SAVA polițist local că sunt un număr de 48 de camere și 
urmează să se ridice avizul de la Delgaz Grid. Domnul președinte de ședință întreabă 
dacă se supune la vot procesul verbal, membri consiliului local au fost deacord să se 
supună la vot  fiind votat cu unanimitate de voturi. 
 

Se trece la punctul doi pe ordinea de zi: 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al comunei 

Margineni, judetul Bacau pentru anul 2020. 

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărăre. Doamna 
secretar general al comunei dă citire raportului Biroului financiar contabil nr. 7532 din 
13.08.2020, prin care se aduce la cunoștință faptul că Școala Gimnazială “Alexandru 
Piru” și Biroul Urbanism și amenajarea teritoriului solicită efectuarea de lucrări 
suplimentare din bugetul local pentru Școala Gimnazială Barați în valoare de 460.000 lei 
alocată din excedentul existent la începutul anului 2020. De asemeni se solicită transferul 
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de credite din trimestrul IV în trimestrul III  în sumă de 220.000 lei la capitolul 6802 – 
Cheltuieli cu salariile asistenților personali și indemnizații persoane cu handicap precum 
și mărirea veniturilor și cheltuielilor cu suma de 30.000 lei ca urmare a majorări taxelor și 
impozitelor la persoanele juridice.  

 Domnul consilier Dan FARAUANU și domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ 
întreabă de ce este suma așa de mare pentru Școala Barați. Doamna secretar general al 
comunei răspunde că obiectivul de investiție “Sistem de management energetic integrat 
pentru clădirea Școlii Gimnaziale Barați, Comuna Mărgineni, Județul Bacău” are 
prevăzut lucrări de reparații la pardoseli, refacere finisaje, înlocuiri de tâmplării interioare 
și exterioare, înlocuiri și montaj de instalații electrice și termice. Domnul consilier Dan 
FARAUANU întreabă de ce nu  s-a adus la cunoștință că se vor demonta sobele și se va 
înlocui parchetul parcehtul, domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ întreabă de ce nu au 
venit diriginții de șantier în ședințe să prezinte aspectele constatate. Intervine și doamnul 
consilier Marius IOJĂ și întrabă ce garanție avem că se vor termina lucrările la Școala 
Barați până la începutul anului școalar? Raspunde doamna secretar general al comunei că 
nimeni nu poate garanta că se vor termina lucrările, singurii care pot da această 
informație sunt diriginții de șantier. 
Domnul consilier Dan FARAUANU și domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ propun ca 
pentru acest proiect de hotărâre să se voteze pe puncte, iar in ceea ce privește suma care 
ar trebui alocată pentru Școala Barați să fie o ședință extraordinară la care să participe cei 
responsabili cu aceste lucrări. Membri consiliului local votează în unanimitate 
propunerea celor doi consilieri prin urmare doamna secretar dă citire: 

- mărirea veniturilor și cheltuielilor cu suma de 30.000 lei, votat cu unanimitate de 
voturi; 

-  transferul de credite din trimestrul IV în trimestrul III  în sumă de 220.000 lei la 
capitolul 6802 – Cheltuieli cu salariile asitenților personali și indemnizații 
persoane cu handicap, votat cu 11 voturi pentru, 2 abțineri doamnul consilier Petru 
PĂDURARU și domnul consilier Viorel RÂNCU din 13 consilieri prezenți. 

- Deblocarea excedentului cu suma de 460 mii lei pentru obiectivul “ Lucrări de 
reparații școala Barați”, se amână cu unanimitate de voturi pentru o ședință 
extraordinară sau ordinară. 

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, întreabă dacă 
sunt nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului de venituri si cheltuieli al comunei Margineni, judetul Bacau pentru anul 2020, 
fiind votat cu unanimitate de voturi în forma prezentată. 

 
Se trece la punctul trei pe ordinea de zi. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat privind colaborarea 
dintre Administrația Bazinală de Apa Siret și Comuna Mărgineni, în vederea derulării 
proiectului “Construire poduri și podețe în Comuna Mărgineni, Județul Bacău”. 

 



4 

 

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI,  îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărăre. Doamna 
secretar general dă citire adresei nr. 11185 din 20.07.2020 a Administrației Nationale “ 
Apele Române”  Aministrația Bazinală de Apă SIRET prin care se solicita aprobarea 
Acordului de parteneriat pentru realizarea proiectului de investiții “Construire poduri și 
podețe în Comuna Mărgineni, Județul Bacău”. Se face precizarea că în vederea derulării 
proiectului susmenționat datele lucrării sunt ocuparea definitivă a unei suprafețe de 
1620,97 mp pod din beton armat peste Pârâul Trebeș în sat Mărgineni, strada Școlii și 
ocuparea definitivă a unei suprafețe de 1241,44 mp pod din beton armat peste Pârâul 
Trebeș în sat Mărgineni, strada Bologești.Se precizează de asemenea că terenul aparține 
și comunei Mărgineni,  dar sunt suprafețe ocupate și în albia pârâurilor care aparțin 
Aministrației Bazinale de Apă SIRET. 

Domnul consilier Dan FARAUANU întreabă de ce este necesar acest acord? Dacă s-a 
făcut un studiu de fezabilitate și era în regulă, cine va executa lucrările are și alte proiecte 
în derulare în comună? Răspunde doamna secretar general că acest accord este necesar 
pentru a fi eliberată Autorizația de construire, nu sunt alte proiecte în derulare cu firma 
care a câștigat licitația. 

 
 Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, întreabă dacă 

sunt nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiect de hotărâre de hotărâre privind 
aprobarea Acordului de parteneriat privind colaborarea dintre Administrația Bazinală de 
Apa Siret și Comuna Mărgineni, în vederea derulării proiectului “Construire poduri și 
podețe în Comuna Mărgineni, Județul Bacău”, fiind votat cu 12 voturi pentru, o abținere, 
doamnul consilier Dan FARAUANU din 13 consiliei prezenți. 

 
Se  trece la punctul patru pe ordinea de zi și anume: 
4. Proiect de hotărâre privind virarea contribuției la Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară Bacău. 
 
Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, îi dă cuvântul 

doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărăre. Doamna 
secretar general dă citire adresei nr. 509 din 01.07.2020 Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară Bacău- ADIB, Hotărârea AGA nr. 4 din 07.05.2020, privind aprobarea 
cuantumului cotizațiilor la patrimoniul Asociației precum și raportul doamnului Balint 
Adrian reprezentantul comuni Margineni în AGA ADIB. 

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, întreabă dacă 
sunt înscrieri la cuvânt pentu acest proiect de hotarâre. 

Nu se înscrie nimeni la cuvânt. 
 Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI,  întreabă 
dacă sunt nelămuriri, nemaifiind se supune la vot, Proiectul de hotărâre privind virarea 
contribuției la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Bacău fiind votat cu unanimitate 
de voturi în forma prezentată. 
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 Se trece la punctul cinci pe ordinea de zi și anume. 
5. Proiect de hotărâre privind avizarea Amenajamentului pastoral al Comunei 

Mărgineni, Județul Bacău. 
Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, îi dă cuvântul 

doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărâre. Doamna 
secretar general le comunică domnilor consilieri că acest amenajament pastoral a fost în 
dezbatere publică pe site-ul primăriei. Intervine domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ și 
întrabă cine a întocmit acest amenajament pastoral? Raspunde doamna secretar că acest 
amenajament a fost întocmit de cei de la Direcția Agricola Bacău in conformitate cu 
legislația, iar cheltuielile sunt suportate de către stat deoarece noi suntem în proiectul 
pilot. Domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ propune să fie amânat pentru următoarea 
ședință și să fie invitați cei de la Direcția Agricolă pentru a comunica modul de întocmire 
a acestui amenajament.  

Domnul președinte de ședință supune la vot propunerea domnului consilier Vasilică 
PEPTĂNUȘ fiind votată cu unanimitate de voturi. 

 
Se trece la următorul punct pe ordinea de zi și anume: 
6. Proiect de hotărâre privind actualizarea domeniului public al Comunei Mărgineni, 

județul Bacău, cu suprafața de 2965 mp, prin suplimentarea suprafeței drumului de 
exploatare DE 973. 

 
Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, îi dă cuvântul 

doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărâre. Doamna 
secretar general dă citire adresei nr. 92 din 15.07.2020 a SC CADSYSTEM 3D SRL, 
înregistrată în instituția noastră sub nr. 6566 din 17.07.2020 prin care se solicită  
actualizarea domeniului public al Comunei Mărgineni, județul Bacău, cu suprafața de 
2965 mp, prin suplimentarea suprafeței drumului de exploatare DE 973.  

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, întreabă dacă 
sunt înscrieri la cuvânt pentu acest proiect de hotărâre. 

Nu se înscrie nimeni la cuvânt. 
 Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI,  întreabă 

dacă sunt nelămuriri, nemaifiind se supune la vot, Proiect de hotărâre privind actualizarea 
domeniului public al Comunei Mărgineni, județul Bacău, cu suprafața de 2965 mp, prin 
suplimentarea suprafeței drumului de exploatare DE 973, fiind votat cu unanimitate de 
voturi în forma prezentată. 

 
Se trece punctul șapte pe ordinea de zi. 
7. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 67/2017 pentru aprobarea 

documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “Sistem de management energetic integrat pentru clădirea 
Școlii Gimnaziale Luncani, Comuna Mărgineni, Județul Bacău”. 
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Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărâre. Doamna 
secretar precizează că este vorba de proiectul de la școala Luncani.  

Domnul consilier Dan FARAUANU și domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ 
propun ca și acest proiect să fie discutat într-o sedință extraordinară sau următoarea 
ședință ordinară când vor fi invitați diriginții de șantier, constructorii și consultantul la 
aceste proiecte pentru a fi lămurită situația celor două școli aflate în reabilitare, la ce 
stadiu au ajuns lucrările, de ce trebuie făcute alte plăți în afara celor prevăzute în contract. 
În concluzie vor să știe situația reală a celor două școli, având în vedere că pe 14 
septembrie va începe  școala. 

   Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, supune la vot 
propunerea celor doi consilieri, propunere aprobată cu unanimitate de voturi.  

 
Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi: 
Diverse. 
 
Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI întreabă dacă 

sunt cereri sau adrese de adus la cunoștință membrilor Consiliului Local, răspunde 
doamna secretar general al comunei că da.  

Se dă citire cererii nr. 7525 din 13.08.2020 a doamnei Avasiloaie Ramona care 
solicită concesionarea a 30 mp teren aflat la limita imobilului care îi aparține. Răspunsul 
este negativ din partea consilierilor motivat de faptul că actualul Consiliu Local își va 
încheia mandatul în luna octombrie, prin urmare corect ar fi ca doamna Avasiloaie 
Ramona să revină cu o nouă solicitare. 

Doamna secretar general al comunei le comunică domnilor consilieri că s-a primit 
raportul de evaluare pentru suprafața de teren situat în comuna Mărgineni, la bloc pentru 
60 mp prețul ar fi de 0,81 euro/mp. Se reamintește faptul că SC BONITO ORIGINAL 
SRL - administrator domnul DUMITRU Rareș a solicitat în luna iunie închirierea 
terenului din fața resturantului deținut la parterul blocului din satul Mărgineni, județul 
Bacău în vederea deschiderii unei terase pentru clienți. Membri Consiliului Local 
Mărgineni au răspuns afirmativ atunci, urmând să se facă demersurile legale pentru 
închiriere.   
Domnul consilier Dan FARAUANU și domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ propun să 
rămână în discuție pentru mandatul viitorului Consiliu local.  

Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI supune la vot 
propunera celor doi consilieri, propunere votată cu unanimitate de voturi. 

În contiunuare doamna secretar general al comunei le comunică domnilor consilieri că 
în luna septembrie ajunge la termen contractul de închiriere la cele trei loturi de la târg, 
întrucât termenul de închiriere a fost de 2 ani, pe durata mandatului actualui Consiliu 
Local.  
De asemeni doamna secretar general al comunei le comunică domnilor consilieri că sunt 
publicate în dezbatere publică pe site-ul instituției două regulamente, respectiv 
Regulament TAXI MARGINENI și Regulament propriu privind măsurile metodologice, 
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organizatorice, termenele și circulația, care vor fi pe următoarea ordine de zi a Consiliului 
Local.  
 Membri consiliului local întreabă de ce nu s-a gasit soluție pentru mutarea celor 
doi stâlpi care sunt în mijlocul trotuarului. Costurile sunt foarte ridicate și nu sunt 
prevazute în proiect și nici trotuarul nu putea fi proiectat altfel. 
 Doamnul viceprimar, Ioan GHEORGHEȘ, aduce la cunoștință că nu a fost 
deacord  cu recepția finală la iluminatul public, având în vedere că din cei 1600 stâlpi 
funcționali sunt aproximativ 500. În luna noiembrie va veni comisia de la minister si de la 
comisia Uniunii Europene pentru verficare în teren, intervine doamna secretar general al 
comunei și dorește să dea citire câtorva constatări din Raportul de Evaluare de la 
iluminatul public cu panouri fotovoltaice, iar cine dorește poate să îl consulte. 

 
Domnul președinte de ședință, consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, întreabă dacă 

mai sunt probleme de discutat, nemaifiind, declară încheiată ședinţa ordinară a 
Consiliului Local al comunei Mărgineni, judeţul Bacău, de astăzi 20 august 2020. 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 
 

            PREȘEDINTE DE ȘEDINŢĂ,               SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

              Vasile CÂNDEA-ANDREI                             Elena – Daniela  COȘA 

 

 

ÎNTOCMIT,  

Gabriela ZAMFIROIU 


